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Geacht college, 

 

In de Barneveldse Krant van 10 april jl. heeft de fractie van het CDA kennis genomen van het feit dat 

de biologische waterzuivering in De Glind voorlopig voor een periode van 5 jaar is stilgezet. Volgens 

het waterschap Vallei en Veluwe kost dit project te veel geld. Helaas is daarmee een Nederlandse 

primeur op het gebied van afvalwaterzuivering in De Glind vooraleerst van de baan.  

 

Wat het CDA betreft is het bijzonder jammer dat het project in de ijskast is gezet, temeer daar het 

CDA in haar verkiezingsprogramma De Glind als ‘duurzaam dorp’ heeft gekwalificeerd. Daar komt bij 

dat dit project in samenwerking met het waterschap, de gemeente, Rudolphstichting en Plaatselijk 

Belang zou worden uitgevoerd, waarbij met name de educatieve functie het project interessant 

maakt. Immers, jongeren uit de gezinshuizen zouden in dit duurzame project actief betrokken 

worden en een actieve rol op zich nemen.  

 

De fractie van het CDA wil op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de 

gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp aan u stellen: 

 

- Is het college verbaasd over deze berichtgeving en had het college aan zien komen dat de 

plannen voor een biologische waterzuivering in De Glind voorlopig wordt afgeblazen? 

 

- De gemeente participeerde al vele jaren in de plannen voor een biologische 

waterzuiveringsinstallatie in De Glind. De realisatie daarvan gaat vooralsnog niet door omdat 

onder andere de kosten te hoog zijn. Was er in uw dekkingsplan sprake van een 

(substantiële) bijdrage van de gemeente? 

 

- Zo niet, was er geen reden om juist vanwege het duurzame, innovatieve en educatieve 

karakter van dit plan hier ook financieel in te investeren? 

 

- Naast het kostenaspect waren er ook technische belemmeringen die zorgden dat dit plan 

voorlopig in de ijskast staat. Deze technische belemmeringen worden echter niet nader 

toegelicht. Kunt u aangeven wat de technische belemmeringen zijn? 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de CDA-fractie, 
Maarten Schipper 
0610266303 


